
NATÁČENÍ POŘADU CHCETE MĚ? 

Od doby, kdy jsem začala do lesoparku Hvězda chodit se svojí 1. vodící fenkou „Bellou“ jsem 

tam potkala/poznala spoustu fajn lidí: pejskaře, lidi, kteří přijeli ze všech možných částí Prahy 

i odjinud se tam třeba s dětmi nebo bez nich po práci jen tak projít a mimo to i lidi, které jsem 

z nějakého důvodu asi potkat měla… 

Jednou z takových osob je i paní Jana Zvoníčková - scénáristka pořadu „Chcete mě?“ který 

vysílá ČT2.  

Potkala jsem jí v době, kdy už jsem Bellušku neměla a nebyla jsem ještě pevně rozhodnutá, 

jestli budu její nástupkyni chtít nebo ne. 

Už ani nevím, jak jsme se daly do řeči a došlo na to, že se mě zeptala, jak to, že nemám 

pejska. Vysvětlila jsem jí, v jaké jsem situaci, co se týče mojí 1. fenky i důvod, kterým je 

neinformované chování okolí a ona mi nabídla, že kdybych se někdy rozhodla, že si další psí 

pomocnici pořídím. Jestli bych chtěla, mohly bychom se domluvit na natočení reportáže do 

jejich (již zmíněného) pořadu. 

Hned mě napadlo, že by to byla dobrá příležitost pro osvětu a tak jsem souhlasila a čekala, až 

se mi ozve. 

Když mě kontaktovala, už jsem měla Viki a tak mi řekla datum a čas, kdy by natáčení probíhalo, 

domluvily jsme se na místě, kam půjdeme točit a zkontaktovala mě s produkční pořadu – paní 

Petrou Holeštovou, se kterou jsme se domluvily na podrobnostech. 

Podle prvních ohlasů se reportáž povedla, ale posuďte sami zde.  

A s paní Zvoníčkovou přemýšlíme o tom, že by někdy na jaře vznikla 2. reportáž, ve které bych 

vám řekla to, co se do téhle nevešlo. 

Petra a Viki 

V Praze 7. 2. 2019 

https://www.ceskatelevize.cz/porady/1095970013-chcete-me/219562221300001/video/671477

